
Protokół 
z posiedzenia wspólnego Komisji Stałych Rady Miejskiej w Zawidowie 

                 odbytego w dniu 28 września 2015 r. w sali konferencyjnej 
Urzędu Miejskiego w Zawidowie 

 
Posiedzenie Komisji rozpoczęto o godz. 15.15. Posiedzeniu przewodniczył pan Andrzej 
Pilarski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Zawidowie 
Udział w posiedzeniu wzięli radni oraz zaproszeni goście - listy obecności radnych oraz 
zaproszonych gości stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący A. Pilarski poprosił Przewodniczących Komisji Stałych o otwarcie posiedzeń 
Komisji. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Pani Maria Szkwarek otworzyła posiedzenie 
Komisji Budżetu i Finansów.  
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Pan Piotr Kosewicz otworzył 
posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu. 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad IX sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
13 sierpnia 2015 r. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności między sesjami. 
4. Informacja z wykonania budżetu miasta Zawidowa oraz planów finansowych 

Instytucji Kultury za I półrocze 2015 r. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2015,  
2) ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych,  
3) wyboru ławników na kadencję od 2016 r. do 2019 r.  
4) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 

      6. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
      7. Sprawy różne. 
 

4. Informacja z wykonania budżetu miasta Zawidowa oraz planów finansowych 
Instytucji Kultury za I półrocze 2015 r. 

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski zadał pytanie, odnośnie działu kultura fizyczna i sport,  
a mianowicie w jaki sposób przekazywane są środku dla Klubu Sportowego „Piast”.  
Burmistrz Miasta Robert Łężny wyjaśniła, iż KS „Piast” otrzymuje środki w czterech ratach  
i rozliczają się po skończonych roku.  
 
Radna Maria Szkwarek zadała pytanie, czy Zespół Szkół przewiduje płynne przebieg 
realizacji budżetu, czy przewidywane są jakieś zmiany.  
Dyrektor Zespołu Szkół w Zawidowie Pani Mariola Żurawińska, iż jedną zmianą są 
niezaplanowane w projekcie organizacyjnym szkoły urlopy wypoczynkowe nauczycieli.  
Radny Stanisław Wójcik zadał pytanie, dlaczego zajęcia dla mieszkańców miasta mogą 
korzystać z Sali sportowej dopiero od października.  
Dyrektor Zespołu Szkół Pani Mariola Żurawińska wyjaśniła, iż sala jest udostępniana 
mieszkańcom co roku od października z uwagi na fakt, że wrzesień jest miesiącem 
organizacyjnym i w pierwszej kolejności należy ustalić zajęcia dzieci i młodzieży szkolnej.  
 
Pani Mariola Żurawińska oznajmiła, iż ponadto w planie jest otwarcie stołówki w szkole  
i realizacja tego planu jest w toku.  



Pytań nie zadano. 
 

5. Podjęcie uchwał w sprawie:  
1)  wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2015,  

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski oznajmił, iż projekt uchwały zawiera uzasadnienie  
i poprosił o zadawanie pytań. 
Skarbnik Miasta Kazimiera Bilmon oznajmiła, iż zwiększa się dochody budżetu miasta  
o kwotę 9.231 zł i zwiększa się wydatki budżetu miasta o kwotę 9.231 zł. 
Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Sontowska zadała pytanie, czego dotyczy zmniejszenie 
wydatków w Urzędzie w kwocie 31.549 zł.  
Skarbnik K. Bilmon wyjaśniła, iż zmniejsza się wydatki, które miały być przeznaczone na 
remont Urzędu z przeznaczeniem na dofinansowanie remontu ul. Wilczej. 
 

2) ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych,  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski oznajmił, iż projekt uchwały zawiera uzasadnienie  
i poprosił o zadawanie pytań. 
Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Sontowska oznajmiła, iż jeden ławnik jest wybierany  
z zakresu prawa pracy, więc z jakiego zakresu wybierany jest drugi ławnik.  
Sekretarz Miasta Marcin Rogacki wyjaśnił, iż drugi ławnik jest wybierany do Sądu 
Rejonowego w sprawach cywilnych. 
Pytań nie zadano. 
 

3) wyboru ławników na kadencję od 2016 r. do 2019 r.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski oznajmił, iż projekt uchwały zawiera uzasadnienie  
i poprosił o zadawanie pytań. 
Pytań nie zadano. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przedstawił projekt uchwały, który będzie wprowadzany do 
porządku obrad na sesji, a mianowicie projekt uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na 
ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu.  
Projekt uchwały jest wynikiem stanowiska podjętego przez Zespół ds. zaopiniowania 
kandydatów na ławników na kadencję 2016-2019. 
Pytań nie zadano. 
 

4) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 
 
Burmistrz Miasta Robert Łężny oznajmił, iż jest to działka nr ew. 718/16 Obr. I, AM-11  
o pow. 0,4547 ha przy ulicy Wilczej o przeznaczeniu przemysłowo – usługowym. 
Pytań nie zadano. 
Wobec braku pytań Przewodniczący A. Pilarski o godzinie 16.00 zakończył część wspólną 
posiedzenia.  
 
 
            Protokołowała:                                                                  Przewodniczył: 

       Izabela Matuszczyk                                               Przewodniczący Rady Miejskiej                                                                   

                                                                                                        Andrzej Pilarski 


